
Protokół nr 16/2021

z posiedzenia wspólnej Komisji Spraw Społecznych, Komisji Gospodarki

Miejskiej, Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Rady Miasta Piły

w dniu 14.12.2021 r.

zdalny tryb obradowania

(czas trwania godz. : 14:00  do  17: 50  )

Na posiedzeniu obecnych było 10 członków Komisji Spraw Społecznych, 7 członków

Komisji Gospodarki Miejskiej, 6 członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. Listy

obecności radnych są zawarte w dokumencie „ZAKRES PRAC KOMISJI WSPÓLNEJ

RADY MIASTA PIŁY w dniu 2021-12-14 ”.

Lucjan Szutkowski, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta powitał

radnych oraz zaproszonych gości i po stwierdzeniu quorum otworzył obrady komisji.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe

2. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach

pomiędzy L a LI sesją Rady Miasta Piły - druk 755.

3. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 11 listopada 2021 r. do 3

grudnia 2021 r. - druk 754.

4. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie powołania doraźnej Komisji

Statutowej Rady Miasta Piły- druk 769.

5. Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniający uchwałę w sprawie

przeprowadzenia z mieszkańcami konsultacji dotyczącej zniesienia jednostki

pomocniczej osiedle Gładyszewo- druk 765.

6. Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniający uchwałę w sprawie

przeprowadzenia z mieszkańcami konsultacji dotyczącej zniesienia jednostki

pomocniczej osiedle Koszyce - druk 766.

7. Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniający uchwałę w sprawie

przeprowadzenia z mieszkańcami konsultacji dotyczącej zniesienia jednostki
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pomocniczej osiedle Górne - druk 767.

8. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz najemcy

pierwszeństwa w nabyciu lokalu użytkowego wraz z udziałem w nieruchomości

wspólnej druk 761.

9. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia

umów - druk 774.

10. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu- druk 775.

11. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyjęcia Programu opieki nad

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie

Miasta Piły w 2022 roku.- druk 762.

12. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta

Miasta Piły - druk 759.

13. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przekazania petycji wg

właściwości - druk 770.

14. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie odmowy uwzględnienia wniosku o

dokonanie zmian w Uchwale nr XXXIV/346/20 z dnia 24 listopada 2020 roku-

druk 771.

15. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie planu pracy Rady Miasta Piły na

2022 rok- druk 757.

16. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji

Rewizyjnej Rady Miasta Piły na 2022 rok - druk 758.

17. Przedłożenie planów pracy stałych komisji Rady Miasta Piły

18. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta

Piły za 2021 rok - druk 760.

19. Sprawozdania z działalności pracy stałych komisji Rady Miasta Piły - druk 768.

druk 763. druk 777.

20. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2022 - 2040 - druk nr 751.

21. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok -

druk nr 752.
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22. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy

rzeczowej przez Gminę Piła na rzecz Samorządu Województwa

Wielkopolskiego w 2022 roku- druk 776.

23. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie woli przejęcia od Powiatu

Pilskiego części obowiązków zarządcy odcinka drogi powiatowej nr 1161P w

przebiegu ul. Młodych w Pile - druk 772.

24. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie woli przejęcia od Powiatu

Pilskiego części obowiązków zarządcy odcinków dróg powiatowych w Pile: nr

1228P w przebiegu ul. Okólnej, nr 1227P w przebiegu ul. Tucholskiej, nr 1216P

w przebiegu ul. Roosevelta - druk 773.

25. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na

2021 rok - druk 764.

26. Informacja w sprawie interpelacji i zapytań - druk 756.

27. Wolne głosy, wnioski i informacje

28. Zamknięcie obrad.

* * Anonimizacja danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o

dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2020 r. poz. 2176) oraz art. 24 ust. 1 Rozporządzenie

Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich

danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych Dz. Urz. UE –

4.5.2016 PL z późn. zm.).

Ad. 1

Sprawy regulaminowe - przyjęcie porządku obrad

Proponowany porządek obrad został przyjęty przez komisję bez uwag.

Ad. 2

Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy

L a  LI sesją Rady Miasta Piły

Informacja zostanie przedstawiona na sesji w dniu 21 grudnia 2021 r.
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Ad. 3

Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z

wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 11 listopada 2021 r. do 3 grudnia 2021 r.

Radny Zbigniew Pyziak zadał pytanie odnośnie:

pkt 57

Prezydent podpisał zarządzenie w sprawie wyboru długości okresu wyliczenia relacji

określonych w art. 243 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych.

Przewodniczący Lucjan Szutkowski powitał Zastępcę Prezydenta Miasta Piły -

Krzysztofa Szewca.

Ad. 57

Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc przekazał głos Pani Skarbnik Gminy Piła,

Ewelinie Ślugajskiej, która udzieliła odpowiedzi na pytanie:

Nowelizacja ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, która miała

miejsce kilka tygodni temu wprowadziła kilka dużych zmian w budżetach na przyszłe

lata. Oprócz zmiany klasyfikacji budżetowych, dano możliwość liczenia wskaźnika

indywidualnego, wynikającego z art. 243 w krótszym okresie czasu. Do tej pory

obowiązywał nas według przepisów stary sposób liczenia - wskaźnik z siedmiu lat i my

przy tym wskaźniku siedmioletnim nadal pozostajemy. Zapis ten został zmieniony ze

względu na to, że samorządy mogłyby w trudnym okresie czasu nie spełnić tego

wskaźnika w tak długim okresie. Postanowiono tym samorządom pomóc. Wskazano na

możliwość wyboru krótszego okresu, trzyletniego. Gmina Piła spełnia jeden i drugi

wskaźnik i pozostajemy przy zapisach, które były wcześniej, czyli pozostajemy przy

wskaźniku siedmioletnim. Natomiast zgodnie z przepisami i komunikatem Regionalnej

Izby Obrachunkowej (Wielkopolskiej): stosowny wybór musi być dokonany

zarządzeniem organu wykonawczego. W tym przypadku Prezydenta Miasta, a Rada

Miasta i Regionalna Izba Obrachunkowa musi zostać poinformowana przez organ

wykonawczy najpóźniej do 31 grudnia. Takie zarządzenie zostało podjęte już wcześniej.

Radny Tomasz Słoboda zadał pytania odnośnie:

pkt 8

Prezydent uwzględnił wniosek o zmianę miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego w rejonie ul. Giełdowej w wieloletnim programie sporządzania
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miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.

pkt 12

Prezydent podpisał zarządzenie w sprawie Instrukcji postępowania na wypadek sytuacji

podejrzenia popełnienia przestępstwa prania pieniędzy oraz finansowania terroryzmu.

pkt 35

Prezydent spotkał się z Panią Katarzyną Suchcicką z firmy OX2. Podczas spotkania

rozmawiano o planach Piły w zakresie wykorzystania wodoru i dotychczasowych

doświadczeniach OX2 w tym zakresie.

pkt 39

Prezydent wziął czynny udział w konferencji nt. Rola stowarzyszeń, samorządu i innych

instytucji w Północno-Zachodnim Obszarze Funkcjonalnym Wielkopolski. Podczas

spotkania podzielił się pilskimi doświadczeniami związanymi z inwestycjami w

obszarze ekologii i przystosowania się do zmian klimatycznych.

pkt 61

Prezydent spotkał się z ppłk Marcinem Betką - dowódcą 122 batalionu lekkiej piechoty

w Dolaszewie. Spotkanie było okazją do przedyskutowania możliwości współpracy

oraz zapoznania się z aktualnymi działaniami prowadzonymi w jednostce. Już w trakcie

wizyty pojawiły się pierwsze projekty inicjatyw, które można razem przeprowadzić na

terenie miasta Piły.

Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc udzielił odpowiedzi na zadane pytania:

Ad.8

Treść wniosku dotyczy zmiany planu umożliwiającej zainstalowanie instalacji

fotowoltaicznej na działce nr 232. Aby tą propozycję planu w sposób bezdyskusyjny

uwzględnić niezbędna jest zmiana studium zagospodarowania, nad którym Miejska

Pracownia Urbanistyczna pracuje.

Ad. 12

Jest to Zarządzenie Prezydenta Miasta w sprawie Instrukcji postępowania na wypadek

sytuacji podejrzenia popełnienia przestępstwa prania pieniędzy oraz finansowania

terroryzmu. Są to rzeczy, które jesteśmy zobowiązani wprowadzić i nie trzeba tego

zarządzenia cytować. Jest ono na stronie Urzędu Miasta Piły do wglądu. Współpraca z

Generalnym Inspektorem Informacji Finansowej. Główny Księgowy, Pani Skarbnik

odpowiedzialne są za tego typu działania.
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Ad. 35

Więcej informacji zostanie przekazanych przed Sesją Rady Miasta Piły, która odbędzie

się 21 grudnia 2021 roku.

Ad. 39

To, że zmiany klimatyczne następują to nie ulega żadnej wątpliwości. Urząd Miasta Piły

współpracuje z województwem w ten sposób, że pomaga wypełniać wnioski o wymianę

pieców, które są dofinansowane z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska.

Mamy również nasze środki, które przeznaczamy na wymianę źródeł ciepła. Gmina

kupuje autobusy o ograniczonym poziomie emisji spalin. Będziemy dalej to promowali.

Będziemy również próbowali ograniczać ruch w niektórych obszarach miasta. Tego

typu rzeczy są niezbędne, żebyśmy mogli oddychać czystym powietrzem. Wymiana

takich informacji między samorządami jest bezcenna.

Ad. 61

Było to spotkanie z Panem ppłk Maciejem Betką. Spotkanie miało na celu zapoznanie

się, ponieważ w Dolaszewie będzie siedziba 122 Batalionu Lekkiej Piechoty.

Rozmawialiśmy o możliwej współpracy przede wszystkim w zakresie możliwości

korzystania przez Jednostkę Obrony Terytorialnej z Dolaszewa z naszych terenów, w

tym około lotniskowych. Nie widzimy najmniejszych problemów w tym zakresie. Pan

pułkownik oferował pomoc, gdyby gmina potrzebowała pomoc w zakresie

reprezentacji, potrzebowała wojska do działań nagłych. Współpraca w tym zakresie

będzie odbywała się na co najmniej bardzo dobrym poziomie. Chodzi o bezpieczeństwo

nas wszystkich.

Ad. 4

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie powołania doraźnej

Komisji Statutowej Rady Miasta Piły

Projekt uchwały przedstawiła Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta.

Maria Kubica, Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że do tej pory Miasto Piła

nie miała takiej komisji. Okazało się, że prawo ciągle się zmienia i pojawiła się ustawa

z dnia 20.04.2021 r. o zmianie ustawy o samorządzie gminnym, ustawy o samorządzie

powiatowym, ustawy o samorządzie wojewódzkim, ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie (Dziennik Ustaw z 2021 r., poz. 1038). Ustawa ta
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wprodzadziła możliwość składania przez Młodzieżową Radę Gminy oraz Gminną Radę

Seniorów wniosków o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej. W związku z powyższym

zapisy statutu Miasta Piły powinny zostać poszerzone o tryb zgłaszania powyższych

wniosków. Zatem musi się taki zapis znaleźć w naszym statucie. Dlatego też powołanie

takiej doraźnej Komisji Statutowej Rady Miasta Piły jest uzasadnione. Wynika to z

ustawy i jest to naszym obowiązkiem.

Radni nie zadawali pytań.

Projekt uchwały głosowały wszystkie komisje stałe:

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta - wyniki głosowania : ZA (5) PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ ( 1 ), BRAK GŁOSU ( 0 ), NIEOBECNY ( 0 )

Komisja Gospodarki Miejskiej - wyniki głosowania : ZA (6) PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ ( 1 ), BRAK GŁOSU ( 0 ), NIEOBECNY ( 0 )

Komisja Spraw Społecznych - wyniki głosowania : ZA (7) PRZECIW (3),

WSTRZYMAŁO SIĘ ( 0 ), BRAK GŁOSU ( 0 ), NIEOBECNY ( 0 )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły zmieniającego uchwałę w sprawie

przeprowadzenia z mieszkańcami konsultacji dotyczącej zniesienia jednostki

pomocniczej osiedle Gładyszewo

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta Miasta Piły przedstawił Radca Prawny, Łukasz

Czarny:

Przypomnę, że 30 listopada 2021 r. Radni Rady Miasta Piły przegłosowali uchwałę w

sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami konsultacji dotyczących zniesienia trzech

jednostek pomocniczych. Uchwały zostały przesłane do kontroli prawnej Wojewodzie

Wielkopolskiemu. Skontaktowała się z radcami Urzędu Miasta Pani Mecenas, która

nadzoruje uchwały. Nie miała ona generalnie zastrzeżeń do tych uchwał. Natomiast
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zwróciła uwagę, że w jej ocenie nie jest konieczne publikowanie uchwał w Dzienniku

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. Konsekwencją tego jest, że taka uchwała

nie może wejść w życie po upływie 14 dni od daty publikacji w dzienniku Urzędowym

Województwa Wielkopolskiego. Z Panią mecenas zostało ustalone, że zostanie

zgłoszony taki projekt uchwały zmieniającej, z dniem podjęcia albo uchwała wejdzie w

życie z konkretną datą, która będzie wskazywała kiedy ona wchodzi, byleby się tylko

nie znalazło sformułowanie, “że podlega publikacji”. Konsultacje przypadną na okres

świąteczny albo poświąteczny. Mając to na uwadze, skonstruowany został projekt

uchwały zmieniającej - cała uchwała została sformułowana jak dotychczas. Zmienił się

tylko § 4, mówiący o tym, że uchwała wchodzi w życie z dniem 3 stycznia 2022 r.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta - wyniki głosowania : ZA (5), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ ( 1 ), BRAK GŁOSU ( 0 ), NIEOBECNY ( 0 )

Komisja Gospodarki Miejskiej – wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (2), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY(0)

Komisja Spraw Społecznych - wyniki głosowania : ZA (10) PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ ( 0 ), BRAK GŁOSU ( 0  ), NIEOBECNY ( 0 ).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 6

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej uchwałę w sprawie

przeprowadzenia z mieszkańcami konsultacji dotyczącej zniesienia jednostki

pomocniczej osiedle Koszyce

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta Miasta Piły przedstawił Łukasz Czarny, Radca

Prawny Urzędu Miasta Piły:
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Uzasadnienie jest identyczne jak w poprzednim punkcie, dotyczy tylko zmiany § 4.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta - wyniki głosowania : ZA (5), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ ( 1 ), BRAK GŁOSU ( 0  ), NIEOBECNY ( 0)

Komisja Gospodarki Miejskiej – wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (2), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY(0)

Komisja Spraw Społecznych - wyniki głosowania : ZA (10) PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ ( 0 ), BRAK GŁOSU ( 0 ), NIEOBECNY ( 0).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły zmieniającego uchwałę w sprawie

przeprowadzenia z mieszkańcami konsultacji dotyczącej zniesienia jednostki

pomocniczej osiedle Górne

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta Miasta Piły przedstawił Łukasz Czarny, Radca

Prawny Urzędu Miasta Piły:

Uzasadnienie jest identyczne jak w poprzednim punkcie, dotyczy tylko zmiany § 4.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta - wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ ( 1 ), BRAK GŁOSU ( 0 ), NIEOBECNY ( 0)

Komisja Gospodarki Miejskiej – wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (2), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY(0)

Komisja Spraw Społecznych - wyniki głosowania: ZA (10) PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ ( 0 ), BRAK GŁOSU ( 0 ), NIEOBECNY ( 0).
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Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski przekazał

dalsze przewodniczenie Przewodniczącemu Komisji Gospodarki Miejskiej Markowi

Andruszkiewiczowi celem procedowania kolejnych punktów.

Ad. 8

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz

najemcy pierwszeństwa w nabyciu lokalu użytkowego wraz z udziałem w

nieruchomości wspólnej

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta Miasta Piły przedstawiła Monika Łukomska,

Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami:

Przyznanie pierwszeństwa na rzecz najemcy lokalu użytkowego. Jest to lokal numer 1A

w budynku przy placu Zwycięstwa. Ma on powierzchnię 53,28 m². Będzie sprzedany

wraz z udziałem w częściach wspólnych nieruchomości. Pierwsza umowa została

zawarta w 2018 r. Była to umowa na czas określony. W tej chwili jest umowa zawarta

na czas nieokreślony. W lokalu tym prowadzona jest działalność gospodarcza, a

konkretnie biuro nieruchomości.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja Gospodarki Miejskiej - wyniki głosowania : ZA (7), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0 )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 9

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na

wynajęcie nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia

umów

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawiła Dyrektor Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami, Monika Łukomska:

Ten projekt uchwały obejmuje cztery nieruchomości, które po raz kolejny zostaną

oddane w posiadanie zależne. Tym razem umowy zostaną zawarte na czas
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nieoznaczony. Trzy z tych nieruchomości są nieruchomościami zabudowanymi.

Pierwsza jest położona przy Al. Powstańców Wielkopolskich i zabudowana jest

pawilonem handlowym, w którym prowadzona jest działalność gospodarcza - sklep

zoologiczny. Pierwsza umowa była zawarta w 1985 r. Później w 2004 r. nastąpiła

przebudowa pawilonów handlowych. Od 2013 r. połączone zostały dwie umowy.

Aktualnie umowa powinna się zaraz zakończyć, skąd wniosek najemcy o przedłużenie

umowy. Nakłady poczynione na wybudowanie tych pawilonów handlowych są na

własność najemcy. Dwie kolejne umowy to ulica Motylewska. Tu mamy tę samą

nieruchomość. Dwie części zostały wynajęte i zabudowane przez najemców także

pawilonami handlowymi. Służą jednocześnie na prowadzenie działalności gospodarczej

i na ekspozycję nagrobków. Plan jasno określa przeznaczenie tego terenu, to są tereny

usług związane z obsługą cmentarza. Pierwsze umowy były zawarte zarówno dla

pozycji 2 i 3 w 2003 r. Ostatnia pozycja to najem na lokalizację i utrzymanie urządzeń

przesyłowych, tym razem przyłącza wodociągowego, kanalizacji sanitarnej i

deszczowej przy ulicy Strefowej. Wszystkie umowy będą zawarte na czas

nieoznaczony.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja Gospodarki Miejskiej - wyniki głosowania: ZA (7), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do projektu.

Ad. 10

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta Miasta Piły przedstawiła Monika Łukomska,

Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Projekt uchwały obejmuje jedną pozycję. Jest to uregulowanie zastanego stanu

prawnego. Wspólnota przy ul. Budowlanych zajęła teren gminny bez naszej zgody. W

części znajduje się altana śmietnikowa, w części wspólnota wybudowała chodniczek do
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altany i postawiła słupki ograniczające. Regulujemy zastany stan. Umowa zostanie

zawarta na czas nieoznaczony.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja Gospodarki Miejskiej – wyniki głosowania: ZA (7), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY(0).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz przekazał

dalsze przewodniczenie Włodzimierzowi Bystrzyckiemu, Przewodniczącemu

Komisji Spraw Społecznych.

Ad. 11

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyjęcia Programu

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na

terenie Miasta Piły  w 2022 roku

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta Miasta Piły przedstawiła Lidia Plewa, Zastępca

Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania programu został przygotowany zgodnie z

zasadami, które są określone w ustawie o ochronie zwierząt. Projekt zawiera wszystkie

niezbędne punkty, które wynikają z tej ustawy. Informacje, które znajdują się w

programie są zbieżne z programem z ubiegłego roku. Zmiana wprowadzona w

programie na 2022 r. dotyczy pokrycia kosztów w 100% na znakowanie zwierząt. W

poprzednich latach było 50%. W przyszłym roku koszty znakowania zostaną pokryte w

100%. Nie zmieniają się zasady, które dotyczą kosztów sterylizacji i kastracji. Tak jak

było w latach poprzednich mamy określone w § 13, że gmina będzie pokrywać koszty

zabiegów sterylizacji lub kastracji. Właściciel może dostać dofinansowanie na zabiegi

w wysokości do 50% poniesionych kosztów, lecz nie więcej niż 250 zł na jedno

zwierzę. W ciągu roku można poddać tym zabiegom maksymalnie dwa zwierzęta. Na

rok 2022 w budżecie miasta zostały zabezpieczone środki w wysokości:

● 1.700.000 zł na pokrycie kosztów związanych z wyłapywaniem i utrzymaniem

bezdomnych zwierząt z terenu Miasta Piły
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● 2.400 zł na zapewnienie miejsca i utrzymanie bezdomnych i zaniedbanych

i niehumanitarnie traktowanych zwierząt gospodarskich

● 35.000 zł na pokrycie kosztów związanych z wykonywaniem zabiegów

sterylizacji i kastracji oraz elektronicznego znakowania psów i kotów

stanowiących własność mieszkańców Miasta Piły

● 12.000 zł na kampanię społeczną dotyczącą zapobiegania bezdomności i

kosztów na terenie Miasta Piły poprzez wykonywanie zabiegów sterylizacji lub

kastracji kotów wolno żyjących

● 8.000 zł na dokarmianie zwierząt.

Zgodnie z zapisami ustawy o ochronie zwierząt gmina wystąpiła o zaopiniowanie

programu do stowarzyszenia “Pies i instytut”, do Powiatowego Inspektoratu

Weterynarii, Służby Ochrony Zwierząt, Stowarzyszenia Inicjatyw na Rzecz Zwierząt

w Pile “Amikus”, Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami, oddział w Pile, Fundacji na

Rzecz Ochrony Praw Zwierząt “Mondo Cane”, Zwierzęcej Przystani, Polskiego

Związku Łowieckiego Zarządu Okręgowego w Pile, Stowarzyszenia Inicjatyw

Społecznych “Effata”i Fundacji Miluszków. Dodatkowo miasto wystąpiło o

zaopiniowanie tego programu do Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego. Z

tych wymienionych wszystkich instytucji prezes jednego ze stowarzyszeń odmówił

przyjęcia przesyłki zawierającej “Program Opieki nad Zwierzętami” i jedna fundacja

przedstawiła opinię. Zaopiniowała program pozytywnie, z tym że wnioskuje o

zwiększenie środków na wszystkie zadania. Odbyła się rozmowa z Prezydentem. Pan

Prezydent ustalił, że jeżeli w ciągu roku pojawi się możliwość zwiększenia środków w

budżecie na te zadania, to kwoty te zostaną zwiększone. Wydatki z poprzedniego

programu (bez grudnia):

● na bieżące utrzymanie zwierząt w schronisku - 1.414.075,83 zł

● na zbieranie, transport i unieszkodliwianie zwierząt z terenu Miasta Piły -

19.224 zł.

Mamy zawarte porozumienia z gminą miejską Złotów, z Gminą Drezdenko, miastem

Wałcz, gminą wiejską Złotów. Koszt, który poniosły te gminy do końca listopada 2021

r. to 471.818, 73 zł. Stan zwierząt na koniec listopada to 104 psy, 75 koty.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Włodzimierz Bystrzycki zadał

pytanie:
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Jaka jest opinia Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego i kiedy było

posiedzenie?

Ad.

Lidia Plewa, Zastępca Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej

opowiedziała:

Opinia jest pozytywna, daty nie pamiętam.

Radna Teresa Kasior zadała pytanie:

Dotyczy opieki nad wolno żyjącymi kotami. Są organizacje powołane do tego celu,

które w swoim statucie mają zapisane te zadanie. Czy są to stałe organizacje, czy

zadania te dostają poprzez zgłoszenie się do konkursu?

Ad.

Lidia Plewa, Zastępca Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej

opowiedziała:

Każda z organizacji może wystąpić z wnioskiem do Prezydenta o realizację zadań, które

są przewidziane w tymże programie, czyli dotyczy to dokarmiania, jak również

sterylizacji i kastracji kotów wolno żyjących w ekosystemie miasta. Póki co do

realizacji tego zadania przystępuje tylko Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami w Pile.

Organizacja ta zrzesza również w swoich strukturach “karmicieli kotów”. Osoby, które

zajmują się dokarmianiem kotów w ramach wolontariatu mogą również wystąpić do

TONZ-u o karmę i ją dostaną.

Radna Wioletta Stalęga zadała pytanie:

Czy umowy z gminami ościennymi są podpisywane co roku? Ile tych gmin

korzystających z pilskiego schroniska mieliśmy w poprzednim roku, ile się wycofało?

Ad.

Lidia Plewa, Zastępca Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej

opowiedziała:

Na początku dużo gmin było zainteresowanych zawarciem porozumienia. Natomiast w

efekcie końcowym od kilku lat współpracują z nami cztery gminy, wymienione

wcześniej i te porozumienia zawieramy tylko z tymi gminami.

Komisja Spraw Społecznych – wyniki głosowania: ZA (6), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (3 ), BRAK GŁOSU (0 ), NIEOBECNY (1).
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Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 12

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia skargi na

Prezydenta Miasta Piły

Projekt uchwały przedstawiła Wioletta Stalęga Przewodnicząca Komisji Skarg,

Wniosków i Petycji:

Przedmiotowa skarga została złożona do Rady Miasta Piły w kwietniu tego roku i

podczas kolejnych spotkań i posiedzeń naszej komisji była aktualizowana. W momencie

kiedy została złożona toczyło się postępowanie administracyjne i ono toczy się do

dzisiejszego dnia. Rozmawialiśmy w grudniu z Dyrektor Łukomską i mecenasem i w

związku z tym, że sprawa ta ciągnie się bardzo długo, Komisja zdecydował żeby tą

sprawę zakończyć. Chcemy tę skargę uznać za bezzasadną. Sprawa dotyczy działki przy

ul. XXXXX, która graniczy z czterema innymi działkami. W tej sprawie wniosek o

dokonanie rozgraniczenie złożyła do Gminy Piła osoba prawna, deweloper, który ma w

tym miejscu zrealizować inwestycję. W toku prowadzonego postępowania

wnioskodawca złożył do Prezydenta wniosek, aby  jego pismo zostało wycofane i aby

zaprzestać procedowania rozgraniczenia przedmiotowej nieruchomości. W wyniku

powyższego Prezydent wydał decyzję, która umorzyła postępowanie. Jednak

małżeństwo, które złożyło tę skargę, złożyło od niej odwołanie. Sprawa trafiła do

Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Pile, które uchyliło, zaskarżyło decyzję

Prezydenta i przekazało sprawę do kolejnego organu, tj. pierwszej instancji do

ponownego rozpatrzenia. Od orzeczenia Samorządowego Kolegium Odwoławczego

skarżący złożyli sprzeciw do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu i w

konsekwencji całość akt sprawy została przekazana do Samorządowego Kolegium

Odwoławczego. W tej skardze skarżący przedstawiają także wiele zarzutów pod

adresem organu prowadzącego postępowanie. Część tych zarzutów dotyczy czynów, do

których Rada Gminy nie ma żadnych kompetencji. Biorąc pod uwagę nasze ustalenia,

długie rozmowy z osobami prowadzącymi tę sprawę, przede wszystkim z Panią

Dyrektor Łukomską, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdza, że cała ta sprawa i

postępowanie było prowadzone zgodnie z przepisami Kodeksu Postępowania
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Administracyjnego, z zachowaniem zasad obiektywizmu, czynnego udziału stron w

postępowaniu oraz informowania stron o wszystkich okolicznościach faktycznych i

prawnych. To jest podstawą do tego, aby jednomyślnie zarekomendować Szanownej

Radzie, aby uznać skargę za bezzasadną.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja Spraw Społecznych – wyniki głosowania: ZA (6), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (3 ), BRAK GŁOSU (1 ), NIEOBECNY (1)

Komisja Gospodarki Miejskiej – wyniki głosowania: ZA (4), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (3 ), BRAK GŁOSU (0 ), NIEOBECNY (0 ).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki przekazał

głos Przewodniczącemu Komisji Gospodarki Miejskiej, Markowi

Andruszkiewiczowi w celu procedowania kolejnych punktów.

Ad. 13

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przekazania petycji

według właściwości

Projekt uchwały przedstawiła Lidia Plewa, Zastępca Dyrektora Wydziału

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej:

Do Prezydenta Miasta Piły oraz do Przewodniczącej Rady Miasta wpłynęła petycja od

mieszkańców osiedla Koszyce i osób zainteresowanych. Są to podpisani mieszkańcy

według załącznika. Prezydent odniósł się do wszystkich postulatów, które są zawarte w

petycji. Prezydent pozytywnie rozpatrzył wniosek dotyczący zmiany planu

zagospodarowania przestrzennego. Natomiast zgodnie z obowiązującymi przepisami

wniosek może tylko dotyczyć zmiany wysokości wieży. Mieszkańcy dalej wnioskowali,

o to żeby do planu zagospodarowania wnieść zakaz, który dotyczy lokalizacji stacji

bazowej telefonii komórkowej. Zgodnie z ustawą o wspieraniu rozwoju usług i sieci
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telekomunikacyjnych - “miejscowy plan nie może ustanawiać zakazów a przyjmowane

w nim rozwiązania nie mogą uniemożliwiać lokalizowania inwestycji celu publicznego

z zakresu łączności publicznej” w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 21.08.1997 r. o

gospodarce nieruchumościami, jeżeli taka inwestycja jest zgodna z przepisami

odrębnymi. Kolejne żądanie to zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego tego

terenu z zapisami uniemożliwiającymi stawianie takich urządzeń w sąsiedztwie

zabudowanym lub przeznaczonych pod zabudowę działek. Wspomniana wcześniej

ustawa nie pozwala na nanoszenie takich zakazów. Kolejne - zmiana usytuowania stacji

bazowej telefonii komórkowej. Tutaj zarówno pełnomocnik, jak i inwestor, czy też

organy wydające pozwolenie na budowę nie wystąpili do Prezydenta z taką propozycją.

Tymczasem obowiązujące w Polsce przepisy nie gwarantują, że w otoczeniu stacji

bazowych telefonii komórkowych zostanie dotrzymany dopuszczalny poziom

promieniowania elektromagnetycznego. Brak jest jednoznacznych i przejrzystych

regulacji prawnych normujących proces powstawania i modernizacji stacji bazowych

telefonii komórkowych, które pozwalałyby na przeprowadzenie przez właścicieli

rzetelnej oceny ryzyka, narażenie na ponadnormatywne promieniowanie

elektromagnetyczne w bezpośrednim sąsiedztwie stacji bazowych telefoniii

komórkowych jeszcze przed rozpoczęciem inwestycji. Stwierdzić należy jednoznacznie,

że Prezydent Miasta Piły nie jest właściwym organem do rozpatrzenia tej petycji, jest to

Rada Ministrów. Jeżeli ta ustawa byłaby zmieniona, z zapisami pozwalającymi

Prezydentowi Miasta odmówić lokalizacji, to Prezydent byłby właściwym organem do

rozpatrzenia petycji. Proponujemy przekazanie petycji właściwemu organowi. W

Urzędzie Miasta było procedowane postępowanie w sprawie oceny oddziaływania na

środowisko dla tego przedsięwzięcia. Inwestor sporządził kartę informacyjną

przedsięwzięcia, niezbędne dokumenty, czyli mapy. Dostaliśmy również opinię

biegłego sądowego odnoszącego się do tego przedsięwzięcia, która została sporządzona

na wniosek jednej ze stron postępowania. Analizie zostały poddane wszystkie

dokumenty. Karta informacyjna przedsięwzięcia była rozbieżna z opinią biegłego

sądowego. Dokumenty zostały wysłane do organów opiniujących. Po uszczegółowieniu

przez inwestora informacji, urząd musiał wydać decyzję o umorzeniu postępowania,

ponieważ to przedsięwzięcie nie kwalifikowało się do przedsięwzięć, które są

wymienione w rozporządzeniu Rady Ministrów w sprawie rodzajów inwestycji, które
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wymagają przeprowadzenia takiego postępowania. Sprawa została przekazana do

Samorządowego Kolegium Odwoławczego i to ono proceduje tę sprawę.

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Wioletta Stalęga:

Gmina nie ma możliwości prawnej, żeby zakazać takiej inwestycji. Nie ma możliwości,

aby to ominąć. Petycja zostanie przekazana do Prezesa Rady Ministrów.

Głos zabrała Radna Maria Miler:

Przekazanie petycji według właściwości jest “umyciem rąk”. W tej petycji mieszkańcy

nie oczekują zakazu budowli, oni nie są przeciwni. Chcą tylko zmiany lokalizacji stacji

w miejsce mniej uciążliwe. Nie domagają się zmiany prawa, tylko zmiany lokalizacji

inwestycji. Starosta odmówił wydania decyzji pozwolenia na budowę, ponieważ

inwestor nie wykazał w projekcie budowlanym maksymalnych możliwości

technicznych mocy anten. Trudno jest ustalić w jaki sposób inwestycja może szkodzić

środowisku. Ta decyzja zablokuje też możliwości zabudowy sąsiedniej działki.

Właściciele pobliskich nieruchomości stracą na wartości tych nieruchomości i będzie

zaburzony ład przestrzenny. Ostatni punkt - zdrowie ludzi i bezpieczeństwo są

priorytetem. Pan Prezydent i Wojewoda również się z tym zgodzili. Jednak mieszkańcy

zostali postawieni przed faktem dokonanym. Uważam, że można było się dogadać co do

zmiany lokalizacji tej inwestycji.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski:

Jako nowoczesne społeczeństwo zgodziliśmy się na telefonię komórkową, bez której

nie potrafimy się obyć. Problemy lokalizacyjne były największą przeszkodą w realizacji

rozwoju telefonii. Stąd też ukazała się taka ustawa. Sprawy toczą się niejednokrotnie i

w naszym mieście od wielu lat, ale wieże stoją i ludzie z nich korzystają. Wieże te

decydują o naszym bezpieczeństwie. Aby wszyscy byli zadowoleni, wieże te musiałby

się znaleźć poza granicami, na obrzeżach naszego miasta. Tylko wówczas nie byłoby

łączności, takiej jaką przewidują normy. Rada Miasta nie ma kompetencji do

rozstrzygania petycji, dlatego trzeba ją przekazać do odpowiedniego organu.

Radny Tomasz Słoboda zabrał głos:

Temat jest skomplikowany, dotyczy zdrowia mieszkańców, stąd te obawy mieszkańców.

Może to wynikać z pewnego niedoinformowania, czy też niewiedzy. Takie instalacje

muszą powstawać tam, gdzie są skupiska ludzi, którzy z nich korzystają na co dzień.

Takie instalacje nie powstają w lesie, bo nas tam nie ma i nie będziemy mogli z nich
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skorzystać. Jeżeli mamy iść w cyfryzację, to nie mamy większego wyboru jak budować

takie rzeczy. Każdy z nas chciałby mieć dobry zasięg i korzystać z internetu.

Radny Mieczysław Karpiński zabrał głos:

W uzasadnieniu do uchwały jest mowa o tym, że decyzje lokalizacyjne muszą być

zgodne z przepisami odrębnymi. Mam takie wrażenie, że jednak nie jest tak, że przepis

ustawowy narzuca jedno rozwiązanie i ono jest bezdyskusyjne. Zgadzam się, że

lokalizacje tych stacji przekaźnikowych są konieczne. Musimy się na nie godzić.

Natomiast nie jest to tak, że to bezwzględnie obowiązują w każdej przyjętej sytuacji.

Kwestie środowiska muszą być uwzględnione. Prosiłbym, aby szerzej na tę sprawę

patrzeć.

Radny Tomasz Słoboda zadał pytanie:

Dlaczego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie zapytała Pana Prezydenta o inną

lokalizację tej inwestycji?

Radny Grzegorz Płachta zadał pytanie:

Czy były alternatywne lokalizacje tej inwestycji? Nie uciekniemy przed informatyzacją,

muszą być te wieże. Z tym, że firmy które stawiają wieże telefonii komórkowej

lokalizują je w ten sposób, żeby ponosić jak najmniejsze koszty - dostępność drogi,

dostępność energii. Niekoniecznie musi być tak, że tam gdzie inwestor wskaże miejsce,

tam ta wieża musi stać. On się kieruje tylko i wyłącznie względem ekonomicznym i

rachunkiem ekonomicznym. Natomiast Rada Miasta musi brać pod uwagę całe

zagospodarowanie terenu i dalszy rozwój. W przypadku wieży telefonii komórkowej

sprzedaż działek pod zabudowę jest ograniczona, bo ludzie nie chcą mieszkać obok

wieży. Druga sprawa, jeśli ktoś ma nieruchomość blisko wieży GSM, to wartość

nieruchomości również spada, bo jest ją gorzej sprzedać. Czy były alternatywne

możliwości lokalizacji tej wieży?

Ad.

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji odpowiedziała

na pytania radnego Tomasza Słobody i Grzegorza Płachty:

Nie padła żadna propozycja innej lokalizacji. Pan Prezydent zasugerował w swojej

odpowiedzi, że odniesie się tylko do zmiany dotyczącej wysokości wieży GSM.

Najprawdopodobniej zostanie ona obniżona. Sprawa jest rozwojowa. To, że Starosta

wydał decyzję odmowną spowoduje, że inwestor się odwoła i prawdopodobnie wygra
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sprawę w sądzie. Pandemia spowodowała, że ludzie pracują z domu i potrzebujemy

internetu.

Lidia Plewa, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej i

Mieszkaniowej zabrała głos:

W petycji jest zapis, że mieszkańcy Piły żądają podjęcia działań w sprawie zmiany

usytuowania stacji bazowej telefoniii komórkowej, łącznie ze zmianą w planie

zagospodarowania przestrzennego tego terenu z zapisami uniemożliwiającymi stawianie

takich urządzeń w sąsiedztwie zabudowanych, lub przeznaczonych pod zabudowę

działek. Dlatego Prezydent napisał, że ustawa o wspieraniu rozwoju usług i sieci

telekomunikacyjnej nie pozwala na wprowadzanie takich zakazów w planach

zagospodarowania przestrzennego. Stąd też skierowanie tej uchwały do odpowiednich

organów, które mogą wywołać zmianę w przepisach prawnych. Wtedy byłaby

możliwość wprowadzenia zmian w planie. Póki co nie ma możliwości wprowadzenia

zmian w planie zagospodarowania przestrzennego.

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji przedstawiła

stanowisko komisji:

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w pełnym składzie pięciu osób była za tym, aby

przekazać przedmiotową petycję do właściwego organu, czyli do Prezesa Rady

Ministrów.

Radna Maria Miler zabrała głos:

Czy wniesiono o zmianę lokalizacji? - to pytanie zostało zadane wcześniej. Są

uruchomione procedury i trudno byłoby zmieniać lokalizację na tą chwilę, jest za

późno. Tylko czy należy patrzeć na dobro inwestora czy pilanina?

Radna Teresa Kasior zabrała głos:

Dla radnych społeczny głos jest bardzo ważny, ale ta uchwała która będzie przekazana

do odpowiedniego organu w żaden sposób nic nie blokuje. Radni proszą o coś więcej,

nie tylko o zielone światło dla inwestora, ale także o uwzględnienie głosu

społeczeństwa. Nie zamyka się tej sprawy, ale można w niej pomóc.

Lidia Plewa, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Mieszkaniowej i

Komunalnej odpowiedziała:

Tak jak pisaliśmy w odpowiedzi, zarówno inwestor, jak i pełnomocnik nie zwrócili się

do Prezydenta o zmianę lokalizacji. Jedynie zwrócenie się do właściwych organów

20



może spowodować zmianę przepisów prawnych, czyli zmianę w planie

zagospodarowania przestrzennego.

Radna Maria Miler zabrała głos:

Cytowana wyżej ustawa mówi, że w miejscowym planie zagospodarowania

przestrzennego nie muszą być zapisy. Wieżę można stawiać bez planu. Jest liberalizacja

co do stacji telefonii komórkowych i nie można liczyć na to, że zmiany będą bardziej

restrykcyjne niż są obecnie. Uważam za bezzasadne wysłanie tego pisma, ponieważ

zginie pośród wielu i nikt na niego nie odpowie.

Przewodnicząca Maria Kubica zabrała głos:

Temat nie jest nowy. Mieliśmy już taką sprawę z ul. Bydgoskiej. Mieszkańcy się

sprzeciwiali. Pan Prezydent zmienił lokalizację. Tam mieszkańcy również mieli

zastrzeżenia. Temat będzie wracał. Czy chcemy, czy nie chcemy żyjemy w takiej

rzeczywistości. Uważam, że propozycja Komisji Skarg Wniosków i Petycji jest

rozsądna, ponieważ Rada Miasta nie jest w stanie pewnych rzeczy zmienić. Wszystko

jest uzależnione od organów wyższych, od ustawodawcy. Nie sądzę, że petycja zginie u

Prezesa Rady Ministrów. Wysyłając taką petycję nie tylko dbamy o dobro społeczne

mieszkańców miasta, ale myślimy bardzo ogólnie, szeroko. Jest to problem nie tylko w

Pile.

Przewodniczący Marek Andruszkiewicz zgłosił zamknięcie dyskusji:

Komisja Gospodarki Miejskiej – wyniki głosowania: ZA (4), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (3), BRAK GŁOSU ( 0), NIEOBECNY ( 0).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 14

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie odmowy uwzględnienia

wniosku o dokonanie zmian w Uchwale nr XXXIV/346/20 z dnia 24 listopada 2020

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,

Wioletta Stalęga:

Wniosek został złożony do Kancelarii Głównej Urzędu Miasta w Pile przez Pana

XXXX. Wniosek ten dotyczy wprowadzenia zmian w uchwale, którą Rada Miasta
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podejmowała w poprzednim roku. Uchwała ta dotyczyła regulaminu utrzymania

czystości i porządku na terenie Miasta Piły. W uzasadnieniu znajduje się komentarz,

który mówi o tym, że przeszła ona kontrole przez różne organy. Organy te nie wniosły

żadnych uwag. Została ona dostosowana do obowiązujących aktualnie przepisów w

zakresie czystości i porządku na terenie miasta. Członkowie komisji jednogłośnie

uznali, że oddalają wniosek dotyczący wprowadzenia zmian do tej uchwały.

Radna Maria Miler zabrała głos:

Wniosek ten dotyczy konstytucyjnej zasady równości. Są to orzecznictwa sądowe, które

prezentuje wnioskodawca. Powołując się na ten artykuł konstytucji wnioskodawca

wnosi, aby Rada dopuściła możliwość uwolnienia psów ze smyczy i kagańców. Jest to

absurd.

Komisja Gospodarki Miejskiej – wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (2), BRAK GŁOSU ( 0), NIEOBECNY ( 0).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz przekazał

dalsze procedowanie Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta

Lucjanowi Szutkowskiemu.

Ad. 15

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie planu pracy Rady Miasta

Piły na 2022 rok

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miasta Piły Maria Kubica:

Rada Miasta Piły odbywa sesje, zgodnie z przyjętym planem pracy nie rzadziej niż raz

na kwartał. Plan pracy Rady Miasta Piły na 2022 rok oprócz projektów uchwał

przygotowanych przez Prezydenta Miasta Piły uwzględnia:

1) 25 stycznia - sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za 2021 rok

2) 22 lutego

3) 4 marca - Uroczysta Sesja Rady Miasta Piły z okazji Dnia Miasta Piły

4) 29 marca
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5) 26 kwietnia - stan bezpieczeństwa w Pile

6) maj - przerwa

7) 7 czerwca - Raport o stanie Gminy Piła, uchwała w sprawie udzielenia wotum

zaufania dla Prezydenta Miasta Piły, uchwała w sprawie absolutorium dla

Prezydenta Miasta Piły

8) lipiec - przerwa

9) sierpień - przerwa

10) 27 września

11) 25 października - informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły na temat

oświadczeń majątkowych składanych przez radnych Rady Miasta Piły za 2021

rok

12) 29 listopada

13) 20 grudnia - projekt WPF i projekt budżetu Miasta Piły na 2023 rok.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta – wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (0 ),

WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1)

Komisja Gospodarki Miejskiej – wyniki głosowania: ZA (6), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU ( 1), NIEOBECNY ( 0)

Komisja Spraw Społecznych – wyniki głosowania: ZA (9), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU (1), NIEOBECNY (1).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 16

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zatwierdzenia planu

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły na 2022 rok

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Małecki:
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Komisja Rewizyjna spotkała się 2 grudnia 2021 roku i opracowała plan pracy:

1) Analiza wykonania budżetu Miasta Piły na rok 2021 w celu wydania opinii do

absolutorium dla Prezydenta Miasta Piły i przedstawienie odpowiedniego

wniosku do Regionalnej Izby Obrachunkowej (kwiecień, maj 2022 r.)

2) Kontrole:

a) kontrola problemowa - będzie przeprowadzona w pierwszej części roku

I. Kontrola rejestracji kandydatów do Rad Osiedli w 2021 r. w aspekcie

spełnienia wymogów formalno-prawnych (styczeń, luty 2022 r.)

II. Strategia Piły w zakresie ochrony czystego powietrza. Plany

i działania (maj, czerwiec 2022 r.).

b) kontrola kompleksowa - realizacja zadań Aquaparku w latach 2020 -

2021. Wykorzystanie przekazanych środków finansowych oraz plany

rozwoju na kolejne lata (marzec, kwiecień 2022 r.)

c) kontrola sprawdzająca - realizacja zaległych zadań Budżetu

Obywatelskiego (wrzesień, październik 2022 r.)

Ponadto Komisja Rewizyjna będzie się spotykać dodatkowo, gdyby zaszła taka

konieczność.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej złożył formalny wniosek o przyjęcie tej

uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta – wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1).

Komisja Gospodarki Miejskiej – wyniki głosowania: ZA (6), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU (1), NIEOBECNY ( 0)

Komisja Spraw Społecznych – wyniki głosowania: ZA (9), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 17

Przedłożenie planów pracy stałych komisji Rady Miasta Piły

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski przedstawił

plan pracy swojej komisji na 2022 rok:

Plan pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta nie różni się od panu ubiegłorocznego,

co spowodowane jest pandemią:

1) styczeń  - analiza materiałów sesyjnych.

2) luty - analiza materiałów sesyjnych, realizacja budżetu obywatelskiego z lat

poprzednich i zamierzenia planowane na rok 2022.

3) marzec - analiza materiałów sesyjnych, stan zagospodarowania przestrzennego

Miasta Piły, przedstawienie aktualnych prac Miejskiej Pracowni Urbanistycznej.

4) kwiecień - analiza materiałów sesyjnych, Pilski Obszar Strategicznej Interwencji

- zaawansowanie realizacji umów oraz projektów i ich realizacja z

uwzględnieniem wykorzystania pozostałych środków unijnych i pomocowych

na terenie miasta Piły.

5) maj - przerwa

6) czerwiec - analiza materiałów sesyjnych, omówienie i zaopiniowanie wykonania

Budżetu Miasta Piły za 2021 r.

7) lipiec - przerwa

8) sierpień 2022 - przerwa

9) wrzesień - analiza materiałów sesyjnych.

10) październik - analiza materiałów sesyjnych, zakres udzielanej pomocy

publicznej w mieście Pile wobec osób fizycznych i prawnych wynikającej z

uchwał podjętych przez Radę Miasta Piły.

11) listopad - analiza materiałów sesyjnych.

12) grudzień - opiniowanie projektów WPF na lata 2023 - 2040 i Budżetu Miasta

Piły na 2023 r., analiza materiałów sesyjnych.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz przedstawił

plan pracy swojej komisji:

Plan ten został przygotowany w ostatnim tygodniu. Swoim wyglądem przypomina
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tegoroczny plan, chociaż niektóre zapisy odbiegają od bieżącego roku:

1) styczeń - analiza materiałów sesyjnych, bieżące sprawy wniesione do komisji.

2) luty - analiza materiałów sesyjnych, bieżące sprawy wniesione do komisji.

3) marzec - analiza materiałów sesyjnych, prezentacja projektów inwestycyjnych

planowanych na 2022 roku.

4) kwiecień - analiza materiałów sesyjnych, 28 kwietnia - zapoznanie ze stanem

terenu i infrastruktury w obszarze lotniska oraz możliwościami ich

wykorzystania w korelacji z dokumentacją planistyczną przyjętą w uchwałach

Rady Miasta Piły. Perspektywy zagospodarowania, przekształcenia lądowiska w

lotnisko. Planuje się przeprowadzenie zadania we współpracy z Miejską

Pracownią Urbanistyczną, Wydziałem Gospodarki Nieruchomościami oraz

Aeroklubem Ziemi Pilskiej. Zakłada się wyjazdową formę posiedzenia komisji.

5) maj - przerwa

6) czerwiec - analiza materiałów sesyjnych, bieżące sprawy wniesione do komisji.

7) lipiec - przerwa wakacyjna

8) sierpień - przerwa wakacyjna

9) wrzesień - analiza materiałów sesyjnych, stan realizacji inwestycji w tym

budżetu obywatelskiego w 2021 roku, informacja dotycząca funkcjonowania

spółek gminnych w 2021 roku.

10) październik - analiza materiałów sesyjnych, informacja na temat letniego

utrzymania dróg na terenie miasta.

11) listopad - analiza materiałów sesyjnych, bieżące sprawy wniesione do komisji.

12) grudzień - analiza materiałów sesyjnych, projekt budżetu na 2023 rok oraz WPF

na lata 2023 – 2040.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki przedstawił

plan pracy swojej komisji:

Przez cały miesiąc wpływały propozycję członków Komisji Spraw Społecznych do

planu pracy na 2022 rok. W komisji tej jest 10 radnych, także było dużo. Członkowie

zmęczeni są formą pracy on-line, dlatego życzyli sobie aby od czasu do czasu spotkać

się z zachowaniem reżimu sanitarnego i omówić pewne sprawy:

Styczeń:
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11 stycznia 2022 r. - godz 14:00 sala 229 Urząd Miasta w Pile - mówienie

ustawowych zadań zgodnie z rekomendacją PARPA Miejskiej Komisji

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych:

● skład komisji,

● analiza zezwoleń na sprzedaż i podawanie alkoholu,

● formy leczenia choroby alkoholowej,

● szczepienia, wyniki konkursu wybory zadań własnych.

Referuje Dyrektor wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych - Mariola

Chełminiak.

18 stycznia 2022 r. - omówienie materiałów sesyjnych.

25 stycznia 2022 r. - sesja, projekty uchwał.

Luty:

15 lutego 2022 r. - omówienie materiałów sesyjnych.

22 lutego 2022 r. - sesja, projekty uchwał.

Marzec

4 marca 2022 r. - uroczysta sesja "Dzień Miasta Piły".

8 marca 2022 r. - godz. 14:00 komisja wyjazdowa posiedzenie MOPS, ul.

Spacerowa 23.

Sprawozdanie finansowe za 2021 r. z działalności samorządu gminny w zakresie

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych w 2021 r.:

● 1/ zadania w zakresie edukacji i profilaktyki przedstawi - pani mgr Agnieszka

Janus,

● 2/ zadania w zakresie pomocy środowiskowej i przemocy w rodzinie

przedstawi - pani mgr Marzena Amza.

Wprowadzenie - pani Dyrektor Wanda Kolińska. Zadania zawarte są w

narodowym programie zdrowia 2021-2025 i rekomendowane przez PARPA.

22 marca 2022 r. - omówienie materiałów sesyjnych,

29 marca 2022 r. - sesja, projekty uchwał.

Kwiecień:

12 kwietnia 2022 r. - godz 14:00 sala 229 Urząd Miasta w Pile.

Funkcjonowanie schroniska dla zwierząt w Leszkowie w 2021 r.:

● wydatki finansowe, remonty,
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● opieka nad zwierzętami z leczeniem,

● kastracja i sterylizacja, adopcje.

Omówienie - Wydział Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

19 kwietnia 2022 r. - omówienie materiałów sesyjnych,

26 kwietnia 2022 r. - sesja, "STAN BEZPIECZEŃSTWA W PILE".

Maj:

17 maja 2022 r. - godz. 14:00 sala 229

Obiekty MOSiR-u:

● ośrodek wypoczynkowy “ Płotki”, “Piaszczyste” - przed sezonem,

● wpływy w 2021 r. tytułu najmu, dzierżawy, pomieszczeń oraz terenów w

obiektach MOSIR-u jak i korzystanie z obiektów sportowych,

● zaplanowane inwestycje w 2022 r. i dalszych latach,

● współpraca z klubami sportowymi,

31 maja 2022 r. - omówienie materiałów sesyjnych.

Czerwiec:

7 czerwca 2022 r. - sesja, wotum zaufania dla Prezydenta Miasta Piły,

absolutorium dla Prezydenta Miasta Piły

14 czerwca 2022 r. - godz. 14:00 sala 229

Aquapark działalność w latach 2020 - 2021 oraz oferty na 2022 - 2023.

Lipiec/Sierpień: przerwa

Wrzesień:

6 września 2022 r. - godz. 14:00 komisja wyjazdowa

Funkcjonowanie oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych:

● wizytacja po remoncie Szkoły Podstawowej nr 3 im. Jana Brzechwy przy ul.

Brzozowa i Przedszkola Publicznego nr 7 im. Pszczółki Mai ul. Roosevelta przy

SP nr 2,

20 września 2022 r. - omówienie materiałów

Październik:

4 października 2022 r. - sala 229 godz. 14:00

Funkcjonowanie Oświaty w roku szkolnym 2021 - 2022:

● realizacja zadań oświatowych,

● współpraca z kuratorem oświaty,
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● analiza sytuacji pracowników w placówkach oświatowych (płace, warunki

pracy zmiany w zatrudnieniu),

● edukacja prozwierzęca w szkołach,

● problemy wychowawcze w szkołach,

● współpraca pedagowów z sądem rejonowych wydział rodzinny

● uczeń zdolny - klasy autorskie,

18 października 2022 r. - omówienie materiałów sesyjnych.

25 października 2022 r. - sesja, projekty uchwał, Informacja o stanie realizacji

zadań oświatowych w Gminie Piła w roku szkolnym 2021 - 2022.

Listopad:

22 listopada 2022 r. - omówienie materiałów sesyjnych.

29 listopada 2022 r. - sesja, projekty uchwał.

Grudzień:

13 grudnia 2022 r. - omówienie materiałów sesyjnych,

20 grudnia 2022 r. - projekt budżetu na 2023 r. i projekt WPF na 2023 r.

Radny Mieczysław Karpiński zabrał głos:

Wniosek do pracy Komisji Gospodarki Miejskiej - uzupełnienie programu o informację,

która była corocznie przedstawiana - wyniki finansowe z pracy spółek miejskich

(wrzesień 2022 r.).

Ad. 18

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Piły za

2021 rok

Sprawozdanie przedstawiła Wioletta Stalęga Przewodnicząca Komisji Skarg,

Wniosków i Petycji:

W bieżącym roku do Komisji Skarga Wniosków i Petycji wpłynęło 36 dokumentów, w

tym: 26 skarg, 6 wniosków, 9 petycji. Na dzień dzisiejszy w trakcie rozpatrywania są: 2

wnioski, 3 petycje, 1 skargę. Na podstawie naszych rekomendacji Rada Miasta Piły

podjęła 30 uchwał. Sprawozdanie składa się z dwóch części. Pierwsza jest opisowa,

druga to zestawienie tabelaryczne. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pracowała

intensywnie w 2021 roku.
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Radni nie zadawali pytań.

Ad. 19

Sprawozdania z działalności pracy stałych komisji Rady Miasta Piły

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski przedstawił

sprawozdanie z pracy swojej komisji:

Sprawozdanie to wynika z wymogów ustawowych. Członkowie pracowali w

niezmienionym składzie. W minionym roku odbyło się 10 posiedzeń, w tym 9 wspólnie

z innymi komisjami. Podejmowane były dyskusja w następującym zakresie:

- nad kolejnymi sprawozdaniami z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

- zmianami w zakresie gospodarki przestrzennej.

Głównymi projektami były przede wszystkim projekty uchwał między innymi takie jak:

1. Opiniowanie projektów uchwały w sprawie kolejnych zmian Wieloletniej Prognozy

Finansowej Miasta Piły na lata 2021 – 2040

2. Projektów uchwał w sprawie kolejnych zmian uchwały budżetowej na 2021 r.

W ciągu roku sprawozdawczego komisja podczas swoich posiedzeń w głównej mierze

zajmowała się analizą materiałów sesyjnych. Na każdym posiedzeniu radni uzyskiwali

odpowiedzi od Prezydenta Miasta Piły, Dyrektorów Wydziałów na zadane im pytania.

W przypadku Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta, głównie Pani Skarbnik.

Komisja również opiniowała projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

Miasta Piły za 2020 rok i rozpatrywała sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z

wykonania budżetu Miasta Piły za 2020 r. Komisja zapoznawała się z opinią

Regionalnej Izby Obrachunkowej, opiniowała projekt uchwały Rady Miasta Piły w

sprawie absolutorium dla Prezydenta, zapoznała się z uchwałą Komisji Rewizyjnej

Rady Miasta Piły i wyrażeniu przez nią opinii o wykonaniu budżetu, jak również

wniosku o u dzielenie absolutorium dla Prezydenta. Zapoznawano się z opiniami

Regionalnej Izby Obrachunkowej. Również Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta

zapoznawała się z informacją z przebiegu wykonania budżetu miasta, o kształtowaniu

się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji z wykonania planu finansowego

samorządowych instytucji, kultury za pierwsze półrocze 2021 r., zaopiniowała projekt
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uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły na

lata 2022-2040 czy uchwały budżetowej.

Ponadto Przewodniczący Komisji złożył w okresie sprawozdawczym 4 wnioski o

przygotowanie następujących spraw:

- 10 lutego 2021 r. - z realizacji zadań Pilskiego Budżetu Obywatelskiego wybranych

przez mieszkańców w minionych latach i zamierzenia na 2021 r. Temat ten będzie

powtórzony w przyszłym roku. Członkowie Komisji otrzymali odpowiedzi w

przedmiotowej sprawie

- 15 marca 2021 r. - przygotowanie informacji na temat stanu zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły i przedstawienie aktualnych prac Miejskiej Pracowni

Urbanistycznej. Członkowie komisji otrzymali również odpowiedzi w przedmiotowej

sprawie.

- 31 marca 2021 r. - Pilski Obszar Strategicznej Interwencji - zaawansowanie realizacji

umów oraz projektów i ich realizacja z uwzględnieniem wykorzystania pozostałych

środków unijnych i pomocowych na terenie naszego miasta. Członkowie komisji

otrzymali odpowiedź również w tej sprawie.

- 5 października 2021 r. - w zakresie udzielanej pomocy publicznej w mieście Pile

wobec osób fizycznych i prawnych wynikającej z uchwał podjętych przez Radę Miasta

Piły. Członkowie komisji otrzymali odpowiedzi w przedmiotowej sprawie.

Szczegółowe informacje dotyczące pracy komisji, składanych wniosków i

otrzymywanych na nie odpowiedzi są dostępne w Biurze Rady Miasta, jak również

zawarte są w protokołach z posiedzeń komisji.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Marek Andruszkiewicz przedstawił

sprawozdanie z pracy swojej komisji:

W minionym roku Komisja Gospodarki Miejskiej odbyła 11 spotkań, w tym 10

posiedzeń wspólnie z innymi komisjami Rady Miasta Piły oraz 1 posiedzenie w formie

wyjazdowej. Przewodniczący Komisji występował do Prezydenta Miasta czterokrotnie

prośbą o przygotowanie informacji z realizacji zadań gminnych. Pierwszy temat

dotyczył zadań inwestycyjnych planowanych na 2021 rok. Członkowie komisji w dniu

12 marca 2021 r., drogą elektroniczną otrzymali odpowiedzi w przedmiotowej sprawie.

Drugi temat dotyczył rewitalizacji przestrzeni publicznej – tereny nadrzeczne rzeki
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Gwdy i wyspy. Członkowie komisji w dniu 31 marca 2021 r., drogą elektroniczną

otrzymali odpowiedzi w przedmiotowej sprawie. Trzeci temat - to stan realizacji

inwestycji, w tym budżetu obywatelskiego w 2020 roku. Radni z Komisji Gospodarki

Miejskiej w dniu 28 maja 2021 r., drogą elektroniczną otrzymali odpowiedzi w

przedmiotowej sprawie. Ostatni temat - to informacja na temat letniego utrzymania

dróg na terenie miasta. 6 października 2021 r. informacja ta została przekazana drogą

elektroniczną członkom komisji. Przedmiot rozpatrywanych spraw zawiera załącznik do

niniejszego sprawozdania. W siódmej pozycji tego załącznika jest posiedzenie, które

było posiedzeniem wyjazdowym, na terenie spółki GWDA. Było to posiedzenie

otwarte, w którym mogli uczestniczyć również członkowie innych komisji i tak się

stało. Dzięki uprzejmości Pana Prezesa mieliśmy okazję zapoznać się z sytuacją spółki,

planami rozwojowymi na najbliższe lata. Posiedzenie miało miejsce 13 września 2021

roku. Genezą tego spotkania była między innymi rozmowa na temat gospodarki

niskoemisyjnej.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki przedstawił

sprawozdanie z działalności swojej komisji za 2021 rok:

Komisja Spraw Społecznych odbyła wszystkie zaplanowane przedsesyjne spotkania

związne omówieniem materiałów sesyjnych w planie pracy na 2021 rok oraz

dodatkowe spotkania związane z nadzwyczajnymi sesjami. Wszystkie posiedzenia

odbyły się wspólnie, w trybie zdalnym z komisjami: Komisja Budżetu i Rozwoju

Miasta oraz Komisją Gospodarki Miejskiej. Komisja Spraw Społecznych, odbyła w

okresie sprawozdawczym trzy posiedzenia wyjazdowe. Tematem posiedzeń było:

1) 22 Czerwca 2021 r. – działalność i rozwój placówek turystyczno-rekreacyjnych oraz

obiektów sportowych we władaniu MOSIR-u, posiedzenie w siedzibie MOSIR przy ul.

Bydgoskiej z wizytacją ośrodków wypoczynkowych “Płotki”, “Piaszczyste”, kompleks

przy ul. Żeromskiego i Bydgoskiej.

2) 7 Września 2021 r. – wyjazdowe spotkanie w schronisku dla zwierząt “Miluszków”

na Leszkowie i omówiono realizację gminnego programu zwalczania bezdomności

wśród zwierząt przez Pilskie Schronisko dla Zwierząt sp. Z o.o “Miluszków” w Pile –

wykorzystanie przyznanych środków z wizytacją ośrodka.

3) 14 września 2021 r. - wyjazdowe posiedzenie w Szkole Podstawowej Nr 1 w Pile z
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omóweniem tematów bezpieczeństwa dzieci i młodzieży na obiektach zewnętrznych

placówek oświatowych w mieście Piła oraz zapoznanie się z przygotowaniem jednostek

oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego z oceną stanu higieniczno – sanitarnego w

oparciu o BHP. Ze względu na pandemię koronawirusa (COVID -19) nie odbyła się

zapowiadana wizytacja w Ośrodku Radioterapii Wielkopolskiego Centrum Onkologii w

Pile przy ul. Rydygiera oraz zwiedzanie Oddziału Onkologicznego w Szpitalu

Specjalistycznym w Pile.

Radni nie zadawali pytań.

Ad.20

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Wieloletniej Prognozy

Finansowej Miasta Piły na lata 2022-2040

Ad. 21

Zaopiniowanie projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej na

rok 2022 rok

Punkty 20 i 21 zostały umówione przez panią Skarbnik Gminy Piła Ewelinę

Ślugajską na dodatkowych posiedzeniach komisji zarówno Komisji Gospodarki

Miejskiej i Komisji Spraw Społecznych w dniu 29 listopada 2021 r. oraz Komisji

Budżetu i Rozwoju Miasta w dniu 1 grudnia 2021 r. Wszystkie komisje zaopiniowały te

dwa projekty uchwał.

Radna Maria Miler zabrała głos:

1. Na komisji zadałam pytanie - Dlaczego na biblioteki jest taka sama kwota jak w

ubiegłym roku, na wynagrodzenia i pochodne? - 1.630.000 zł?

Dostałam odpowiedź - zarówno muzea, biblioteki i RCK mają na tym samym poziomie

wydatki. Zajrzałam do budżetu z zeszłego roku i wynagrodzenia dla RCK-u wynoszą

233.000 zł więcej zaplanowane na rok następny. Jeśli chodzi o Muzeum Stanisława

Staszica jest to 100.000 zł więcej, a wynagrodzenia w bibliotekach nie zmieniają się.

Zależy mi na przedstawieniu procentowym tej sytuacji.

2. Jak będzie wyglądał Arsenał?
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3. W WPF-ie na koniec 2021 r. nie było trzeciego etapu zagospodarowania północnej

części wyspy, czy terenów nadrzecznych. Koszt pierwszego i drugiego etapu wyniósł 21

mln złotych, wydatki na trzeci etap to 8 mln zł. Razem 30 mln. Na koniec 2022 r. to

kolejne 14,7 mln zł. Czy gmina spodziewa się więcej środków unijnych? Czy to jest tak

pół na pół?

Radny Zbigniew Pyziak zwrócił się z pytaniem do Mirona Tadycha, Dyrektora

Zarządu Dróg i Zieleni w Pile:

Podczas ostatniego spotkania zwróciłem uwagę na budowę drogi wewnętrznej przy ul.

Królewskiej, dojazd do hospicjum - 428.000 zł. Słyszałem, że sprawa tej drogi została

załatwiona między hospicjum a deweloperem, który wybudował w pobliżu osiedle. Ten

deweloper zobowiązał się po zakończeniu swojej pracy wykonać tę drogę. Mam pytanie

jak sprawa tej drogi została załatwiona?

Ewelina Ślugajska, Skarbnik Gminy Piła odpowiedziała na pytania Radnej Miler:

Ad. 2

Za wcześnie jest jeszcze na udzielenie odpowiedzi jak będzi wyglądał Arsenał,

poniewaz toczą się jeszcze konsultacje z konserwatorem zabytków. Takie rozmowy

toczą się również z konserwatorem w zakresie innych budynków w Pile, między innymi

w zakresie Szkoły Podstawowej nr 7. Konserwator został już zapoznany z projektem i

propozycją realizacji przedsięwzięcia budynku Arsenału przy ul. 1 Maja. Dyrektor

MZGM-u w najbliższych dniach przedłoży dokumentację do konserwatora zabytków, w

której jest posiadaniu. Będziemy zbierać także informacje z Wydziału Oświaty, Kultury

i Sportu w zakresie możliwości prac zewnętrznych na elewacji. Będzie to dotyczyło

również dachu, stolarki zewnętrznej, rynny, ocieplenia budynków od fundamentów.

Będziemy dążyć do odkrycia cegły na tym budynku.

Ad. 3

Jeżeli chodzi o rewitalizację Wyspy, to przedsięwzięcie zostało to podzielone na trzy

etapy. Pierwszy etap został ukończony - czyli połączenie tego terenu z Wyspą - od

mostu (kładki), oświetlenia, boisk, skateplazy, toru rolkowego, początku ścieżek,

traktów pieszych. Na ten projekt przeznaczono 85% wydatków kwalifikowalnych.

Drugi ważny etap, na który mamy zapewniony sposób finansowania, który mamy

wpisany do projektu budżetu na lata 2022-2023 (program “Jessica” i umowa podpisana

z Bankiem Gospodarstwa Krajowego). Jest to kwota około 9 mln zł. Zakres rzeczowy
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tego etapu dotyczy: boiska, bardzo dużego placu zabaw dla małych dzieci, parking z

odwodnieniem, ścieżki rowerowe, infrastruktura podziemna, oświetlenie, monitoring.

Ostatni etap, który dotyczy kolejnego elementu - budowy “pumptracku”. To

przygotowany, specjalny obszar dla ekstremalnej jazdy przez rowerzystów.

Ad. 1

Dotacja podmiotowa na muzeum jest większa, ze względu na realizowaną inwestycję.

Na ulicy Browarnej będą koszty związane z ewentualnym dostosowaniem środka,

koszty przeprowadzki. Te wartości dodatkowe wpływają do budżetu dotacji

podmiotowej. Przekażę  Panu Prezydentowi sugestie dotyczące biblioteki.

Skarbnik Gminy Piła, Ewelina Ślugajska przekazała głos Dyrektorowi Zarządu

Dróg i Zieleni w Pile, Mironowi Tadychowi.

Miron Tadych Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Pile odpowiedział na pytanie

Radnego Zbigniewa Pyziaka:

Odbywały się rozmowy z deweloperem, właścicielem działki, który sprzedawał tam

lokale mieszkalne. Jest to działka gminna, nie jest to droga, która stanowi własność

hospicjum. W wyniku rozmów ustalono konsensus. Inwestycja zostanie zrealizowana

zarówno przy udziale środków Miasta Piły, jak i środków inwestora zewnętrznego czyli

dewelopera. Deweloper przygotuje dokumentację projektowo-budowlaną,

projektowo-techniczną. Na podstawie tej dokumentacji Zarząd Dróg i Zieleni wykona

główny przebieg drogi z odwodnieniem. Natomiast deweloper wykona miejsca

postojowe.

Lucjan Szutkowski, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta przeazał

głos Przewodniczącemu Komisji Gospodarki Miejskiej - Markowi

Andruszkiewiczowi do dalszego procedowania komisji.

Ad. 22

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia woli

udzielenia pomocy rzeczowej przez Gminę Piła na rzecz Samorządu Województwa

Wielkopolskiego w 2022 roku

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta Miasta Piły przedstawił Miron Tadych

Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Pile:

Jest to projekt uchwały, który powraca kolejny rok. Jest to pomoc rzeczowa, nie

35



finansowa. Nie transferujemy środków do województwa a w ramach własnych środków

przewidzianych w budżecie miasta chcemy udzielić pomocy rzeczowej, która polega na

wykonaniu pewnych usług na drogach wojewódzkich. Są to usługi w zakresie

oczyszczania letniego i zimowego, całoroczne oczyszczanie jezdni i chodników a także

sprawy związane z zielenią przydrożną. Jest to zakres, który odpowiada porozumieniu,

które mamy ze samorządem województwa. To porozumienie, jak i pomoc rzeczowa nie

dotyczy takich rzeczy jak organizacja ruchu, czyli poprawienie znaków, sygnalizacji

świetlnej, czy remontów cząstkowych (łatanie dziur w jezdni). W tym zakresie

Województwo, czy Zarząd Dróg Wojewódzkich odpowiada sam. W Pile mamy cztery

drogi wojewódzkie: ul. Henryka Siemiradzkiego, Al. Jana Pawła II, Al. Powstańców

Wielkopolskich, Al. Wojska Polskiego i w tym zakresie chcemy udzielić pomocy

rzeczowej, aby standard utrzymania, w zakresie oczyszczania zimowego czy letniego

był na takim samym poziomie jak na drogach gminnych.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja Gospodarki Miejskiej – wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (1), BRAK GŁOSU ( 0), NIEOBECNY ( 1).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 23

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie woli przejęcia od

Powiatu Pilskiego części obowiązków zarządcy odcinka drogi powiatowej nr 1161P w

przebiegu ul. Młodych w Pile

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta Miasta Piły przedstawiła Jolanta Sobieszczyk,

Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich:

Gmina chciałaby przejąć część obowiązków zarządcy w zakresie przeprowadzenia

inwestycji. W lipcu tego roku Gmina Piła złożyła wniosek do rządowego funduszu

“Polski Ład” o środki finansowe na przebudowę odcinka ulicy Młodych. Od ul.

Rybackiej długość około 520 metrów pełnej infrastruktury, czyli przebudowa jedni,

ścieżka rowerowa, chodniki, oświetlenie, oświetlenie uliczne, odwodnienie i wszystko
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co jest niezbędne w standardzie. Takie dofinansowanie zostało przyznane Gminie Piła.

Otrzymaliśmy wstępną promesę, że kwota 5 mln złotych czeka na naszą gminę.

Niestety zasady regulaminu “Polskiego Ładu” uniemożliwiają przekazanie tych

środków finansowych powiatowi pilskiemu. Beneficjent, czyli Gmina Piła może być

tylko realizatorem i odbiorcą tych środków. W związku z tym istnieje potrzeba, aby

część tych obowiązków z tej drogi powiatowej, w zakresie przeprowadzenia tej

inwestycji i tym samym możliwości skonsumowania tych środków. Aby to nastąpiło

rada powinna wyrazić wolę przejęcia tych obowiązków. Mamy nadzieję, że i Rada

Powiat uwyrazi wolę przekazania tych obowiązków do gminy, o co poprosił Pan

Prezydent. Trzeba będzie jeszcze techniczne porozumienie w tym zakresie spisać.

Wtedy będziemy mogli być inwestorem i przeprowadzić “Polskim Ładem” procedurę

zakupową, czyli przetarg na wybór wykonawcy.

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Wioletta Stalęga zadała

pytanie:

Kiedy możemy otrzymać informację zwrotną od Zarządu Powiatu w tym zakresie?

Ad.

Jolanta Sobieszczyk, Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich

odpowiedziała na pytanie:

Pismo w tej sprawie Pan Prezydent skierował kilka dni temu. Dotyczyło ono tematu

związanego z ulicą Młodych, jak i tematem ul. Okólnej. Liczymy na to, że odpowiedź

Zarządu Powiatu nastąpi dość szybko. Mamy tylko 6 miesięcy na przeprowadzenie

procedury zakupowej. Sprawa jest dość pilna.

Komisja Gospodarki Miejskiej – wyniki głosowania: ZA (7), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (1), BRAK GŁOSU ( 0), NIEOBECNY ( 1).

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta – wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 24

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie woli przejęcia od

Powiatu Pilskiego części obowiązków zarządcy odcinków dróg powiatowych w Pile: nr

1228P w przebiegu ul. Okólnej, nr 1227P w przebiegu ul. Tucholskiej, nr 1216P w

przebiegu ul. Roosevelta

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta Miasta Piły przedstawiła Jolanta Sobieszczyk,

Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich:

Analogiczna uchwała jak poprzednia. Dotyczy przejęcia obowiązku zarządcy dróg

powiatowych. Chodzi o dokończenie inwestycji, którą gmina od lat realizuje, związaną

z poprawą mobilności miejskiej w przebiegu obwodnicy śródmiejskiej. Jest to

przebudowa skrzyżowania ul. Okólnej, Roosevelta i Tucholska. Gmina Piła jest na

finiszu tej inwestycji. Ponad 95% prac jest zakończona. Pozostaje tylko organizacja

ruchu i ułożenie nawierzchni ścieralnej na ścieżce rowerowej wzdłuż ul. Okólnej.

Czekamy na odpowiednie warunki pogodowe, które pozwolą na zakończenie

inwestycji. Prawdopodobnie nastąpi to do końca tego roku. Niemniej jednak nadal

pozostaną obowiązki Prezydenta jako inwestora, czyli zakończenie w nadzorze

budowlanym tej inwestycji. Z uwagi na te fakty jest potrzeba podjęcia uchwały o

przejęciu tych obowiązków inwestora na dokończenie tej inwestycji od powiatu

pilskiego. Co może się wydarzyć w 2022 r. Analogiczną uchwałę będzie podejmować

Rada Powiatu. Ustalenia szczegółowe zostaną zawarte w podpisanym porozumieniu w

tej sprawie.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja Gospodarki Miejskiej – wyniki głosowania: ZA (7), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (1), BRAK GŁOSU ( 0), NIEOBECNY ( 0).

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta – wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 25

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały

budżetowej na 2021 rok

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta Miasta Piły przedstawiła Ewelina Ślugajska

Skarbnik Gminy Piła:

Projekt uchwały zawiera niewiele zmian. Wszystkie te zmiany dotyczą rozliczeń

finansowych przede wszystkim z Wojewodą Wielkopolskim, który przekazuje w

ostatniej chwili środki finansowe w zakresie wynagrodzenia dla asystentów rodziny.

Jest to kwota 19.000 zł. W tej uchwale takie zmiany się znajdują. Jeżeli chodzi o

zmiany w wydatkach majątkowych, znajduje się tu uzupełnienie kwoty

dokapitalizowania TBS na budynek nr 1, w ramach zabudowy mieszkaniowej nr 3. Jest

to 41 zł, które stanowi uzupełnienie udziału do kwoty, którą otrzymaliśmy z Banku

Gospodarstwa Krajowego na realizację tego przedsięwzięcia. Będzie autopoprawka do

tej uchwały ze względu na trzy elementy:

- dotacje zlecone od wojewody wielkopolskiego

- zmiana czwartej cyfry §, jeżeli chodzi o zadania związane z rozliczeniem ul.

Okólnej, czyli zmiany techniczne

- uzupełnienie środków na dotację przedszkola niepublicznego.

Radny Zbigniew Pyziak zadał pytanie:

Sprzedaż udziałów a Alvaterze - gdzie są zapisane środki ze sprzedaży tej firmy?

Ad.

Skarbnik Gminy Piła, Ewelina Ślugajska odpowiedziała na pytanie :

Akt notarialny na sprzedaż udziałów Altvatera został podpisany 19 listopada, dlatego

nie mogliśmy założyć tych pieniędzy do budżetu na kolejny rok. Jest kwota 43 mln zł,

to bardzo duża kwota, która wpłynęła na konto Gminy Miasta. Te pieniądze nigdzie nie

przepadną. Będą stanowić źródło finansowania inwestycji w przyszłym roku. Na

moment złożenia projektu budżetu i projektu WPf-u nie mogliśmy tych pieniędzy

wpisać. Jest to przychód, który ma konkretne źródło. Zewidencjonowany jest w

budżecie pod ściśle określoną pozycją, jako przychody z tytułu prywatyzacji majątku

jednostki samorządu terytorialnego. W związku z tym roku będą w tej pozycji

wykazane. Zgodnie z ustawą o finansach publicznych po zakończonym roku te
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przychody będą stanowiły kumulację środków jako wolne środki. Będą mogły być

wprowadzane tylko i wyłącznie do budżetu dzięki zgodzie Radzie Miasta Piły. Każda

zmiana będzie procedowana na Sesji. Rady Miasta Piły.

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta – wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1).

Komisja Gospodarki Miejskiej – wyniki głosowania: ZA (6), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (1), BRAK GŁOSU (1), NIEOBECNY ( 0)

Komisja Spraw Społecznych – wyniki głosowania: ZA (8), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1).

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 26

Informacje w sprawie interpelacji i zapytań

Punkt ten będzie omawiany podczas Sesji Rady Miasta Piły

Ad. 27

Wolne głosy, wnioski i informacje

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki omówił dwa

zarządzenia Prezydenta Miasta w sprawie zgody na oddanie w najem lokali

użytkowych:

9 grudnia 2021 r. Dyrektor Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Edward

Karnaś przekazał projekt zarządzenia Prezydenta Miasta Piły w sprawie wyrażenia

zgody Komisji Spraw Społecznych na oddanie w najem lokalu użytkowego o

powierzchni 31,4 m² położonego w Pile, przy ul. Wodnej za zapłatą czynszu w

wysokości 10 zł za miesiąc plus VAT od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 2024 r.

“Fundacji Architektura” z siedzibą w Koszalinie. Fundacja chciałaby dalej prowadzić

działalność twórczą dla dzieci i młodzieży. Fundacja ma w swoich szeregach

animatorów, rzeźbiarzy, ludzi sztuki i kultury, plastyków, którzy zajmują się
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wprowadzaniem dzieci i młodzieży w świat sztuki. Fundacja ta, to przede wszystkim

“Mała Akademia Sztuki”, gdzie są animacje, warsztaty są całkowicie bezpłatne i

dostępne dla dzieci, młodzieży i osób niepełnosprawnych. “Fundacja Architektura” z

siedzibą w Koszalinie prosi o dalsze przedłużenie z zapłatą 10 zł plus VAT za miesiąc.

9 grudnia 2021 r. Dyrektor Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Edward

Karnaś przekazał projekt zarządzenia Prezydenta Miasta Piły w sprawie wyrażenia

zgody przez Komisję Spraw Społecznych na oddanie w najem lokalu użytkowego o

powierzchni 31,26 m² położonego w Pile, przy ul. Kwiatowej stowarzyszeniu

integracyjnym na rzecz osób niepełnosprawnych “Daj radość niepełnosprawnym” z

siedzibą przy ul. Lelewela w Pile. Stowarzyszenie zwróciło się do Prezydenta 29

września 2021 r. z prośbą o dalszy najem. Oddanie w najem związane byłoby z zapłatą

czynszu w preferencyjnej wysokości w kwocie 10 zł plus VAT za miesiąc od 1 stycznia

2022 r. do 31 grudnia 2024 r. Działalność stowarzyszenia związana jest z pomaganiem

niepełnosprawnym, szczególnie dzieciom, pomocą osobom niepełnosprawnym i ich

opiekunom w trudnych sytuacjach życiowych i materialnych oraz upowszechnienie

wśród niepełnosprawnych i ich opiekunów wiedzy o prawach i przywilejach osób

niepełnosprawnych. Prośba, aby Komisja Spraw Społecznych ustosunkowała się do

dwóch zarządzeń Prezydenta Miasta Piły.

Radny Zbigniew Pyziak zadał pytanie:

Organizacja z ulicy Kwiatowej - czy ktoś się wyprowadził, ponieważ pod tym adresem

mieściły się też inne organizacje?

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki odpowiedział

na pytanie:

Nikt się nie wyprowadził, fundacja mieści się na parterze budynku i wnioskuje tylko o

przedłużenie umowy najmu.

Radna Maria Miler zadała pytanie:

W którym miejscu mieści się siedziba fundacji z ul. Kwiatowej, czy też na parterze,

skoro korzystają z niej niepełnosprawni?

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki odpowiedział

na pytanie:

Nie jestem pewny, ale prawdopodobnie siedziba fundacji mieści się na parterze
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budynku.

Zaopiniowanie zarządzenia Prezydenta Miasta Piły w sprawie zgody na oddanie lokalu

użytkowego w najem przy ul. Wodnej:

Komisja Spraw Społecznych – wyniki głosowania: ZA (9), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1).

Zaopiniowanie zarządzenia Prezydenta Miasta Piły w sprawie zgody na oddanie lokalu

użytkowego w najem przy ul. Kwiatowej:

Komisja Spraw Społecznych – wyniki głosowania: ZA (9), PRZECIW (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1).

Radny Zbigniew Pyziak zadał pytanie do Mirona Tadycha Dyrektora Zarządu Dróg

i Zieleni w Pile:

Słyszymy głosy o oszczędność energii, ale nie wydaje mi się, że do końca respektujemy

to w Pile. Od kilku tygodni wieczorami obserwuje reflektory ze Skateplazy. Czy nie

można ograniczyć oświetlenia ze skateplazy w sezonie zimowym przy takiej ilości

opadów śniegu? Czy to nie jest marnowanie energii, za którą Gmina Piła płaci? Proszę

o zajęcie się tym tematem.

Ad.

Miron Tadych Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Pile odpowiedział na pytanie:

Jeśli chodzi o oświetlenie skateplazy, jest to infrastruktura zarządzana przez Wydział

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Urzędzie Miasta w Pile. Zarządzenie jest

częściowo zmechanizowane, częściowo ręczne z dostępem do aplikacji. Na chwilę

obecną mamy problem techniczny, który zostanie rozwiązany na dniach. Problem jest

znany od pewnego czasu, jest to oświetlenie zmierzchowe, które zapala się z pełną

mocą o godzinie 16.00. Te światło obserwujemy do 22.00. Należy ograniczyć ten

dopływ strumienia światła, co wpłynie pozytywnie na rachunki. Zapewniam radnego

Pyziaka, że problem ten w chwili obecnej jest rozwiązywany. Obiekt jest

monitorowany, dlatego też nie jest możliwe całkowite wyłączenie światła, a tylko jego

przygaszenie. Aby możliwy był odczyt na monitoringu.
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Ad. 28

Zamknięcie obrad

W wyniku wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju

Miasta Lucjan Szutkowski dziękując wszystkim zamknął obrady Komisji.

Protokół sporządziła:

/ - /    Aneta Kledzik

Przewodniczący Komisji Spraw

Społecznych

Włodzimierz Bystrzycki

Protokół podpisali:

Lp. Imię i nazwisko radnej/radnego Podpis

1. Kama Frąckowska-Pilarska

2. Tomasz Jopek

3. Urszula Kaczmarek

4. Teresa Kasior

5. Ryszard Małecki

6. Gabriela Milska

7. Emilia Piechocka

8. Zbigniew Pyziak

9. Krzysztof Zając

Przewodniczący Komisji Budżetu i

Rozwoju Miasta

Lucjan Szutkowski
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Protokół podpisali:

Lp. Imię i nazwisko radnej/radnego Podpis

1. Zdzisława Karpińska

2. Maria Miler

3. Tomasz Słoboda

4. Wioletta Stalęga

5. Sławomir Wegner

Przewodniczący Komisji Gospodarki

Miejskiej

Marek Andruszkiewicz

Protokół podpisali:

Lp.

Imię i nazwisko radnej/radnego Podpis

1. Mieczysław Karpiński

2. Maria Kubica

3. Magdalena Pabich

4. Grzegorz Płachta

5. Kazimierz Sulima

6. Marek Toboła
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